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z obrad XXIV Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 24 lutego 2021 roku
o godz. 10-tej przeprowadzonych w trybie wideokonferencji oraz stacjonarnie, w sali
posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy ul. Piaseczyńslśiej „77.

W obradach udział wzięli: Burmistrz Kazimierz Jańczuk, II Z-ca Burmistrza Dariusz
Zieliński, Z-ca Skarbnika Katarzyna Żuber, Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Zdrowia
Magdalena Golębiowska, Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof
Kasperec, Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa Klimkowska —Sul,
Kierownik Wydziału Podatków i Gospodarki Odpadami Komunalnymi Agnieszka Sobieraj,
Kierownik Wydziału Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Renata Jasik, Kierownik Ośrodka
Pomocy Społecznej Ewa Michalska.

Ad. I — Otwarcie obrad.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady XXIV

Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad. 2 — Stit”ierdzenie kworum.

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum na podstawie listy obecności (kopia listy stanowi

załącznik do niniejszego protokołu).

Ad. 3 - Przyjęcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz

z materiałami na sesję i przedstawia się następująco:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXII i XXIII sesji Rady Miejskiej.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
7. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
8. Informacja Przewodniczącej Rady o pracy między sesjami.
9. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.

0. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2021.
11. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 202 1-2028.
12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 306/VIII/22/2020 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 16 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia Gmirmego
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz
Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Konstancin-Jeziorna na rok 202ł.

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części
nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna numer 32/6 z obrębu 0016 Obory
w gminie Konstancin-Jeziorna.
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14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 12/3 z obrębu 01-16 w mieście
Konstancin-Jeziorna.

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 12/3 z obrębu 01-16 w mieście
Konstancin-Jezioma.

lb. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 12/3 z obrębu 01-16 w mieście
Konstancin-Jeziorna.

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
stanowiącej część dzialki ewidencyjnej numer 12/3 z obrębu 01-16 w mieście
Konstancin-Jeziorna.

18. Projekt uchwały w sprawie zwoLnienia z podatku od nieruchomości: gruntów,
budynków i budowli związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej.
wskazanym grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu
w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu
COyID- 19.

19. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu
Mazowieckiemu.

20. Projekt uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętarni
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy
Konstancin-Jeziorna w 2021 roku.

21. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji
Konstancin-Jeziorna.

22. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie
Konstancin-Jezioma na lata 202 l-2025.

23. Projekt uchwały w sprawie uchwaLenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny
w Gminie Konstancin-Jeziorna na lata 2021-2023.

24. Projekt uchwały w sprawie utworzenia Klubu „Senior +„ oraz zasad jego
funkcjonowania.

25. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ewid. liAS z obrębu ewid. 0010
Kawęczynek - Borowina.

26. Projekt uchwały w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej
architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich
gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych,
zjakich mogą być wykonane, w gminie Konstancin-Jeziorna.

27. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej nieprawidłowości
w działaniu Zakładu Gospodarki Komunalnej xy Konstancinie-Jeziornie (BRM
269/2020).

28. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy Konsiancin
Jeziorna dotyczącej uchylania się prze Gminę Konstancin-Jeziorna do zaspokojenia
roszczeń finansowych Skarżącego z tytułu udokumentowanych, wykonanych,
kompleksowych robót budowlanych i montażowych przy budowie ogrodzenia w
Zespole Szkół nr przy ul. Wojewódzkiej 12 w Konstancinie-Jeziornie (BRM
28 l/2020).

29. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy Konstancin
Jeziorna dotyczącej braku wypłaty odszkodowania ustalonego decyzją Starosty
Piaseczyńskiego Nr 29/20 z dnia 11.02.2020 r. utrzymaną w mocy decyzją Wojewody
Mazowieckiego Nr 2424/2020 z dnia 30.07.2020 r. (BRM 395/2020).
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30. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy
Konstancin-Jeziorna dotyczącej działania Wydziału Ochrony Srodowiska i Rolnictwa
w sprawie dot. „ Decyzji Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna Nr 46/2020 z dnia
14 sierpnia 2020 roku dot. usunięcia drzew znajdujących się na terenie nieruchomości
położonej przy ul. Kołobrzeskiej 54 w Konstancinie - Jeziornie, w skład której
wchodzą działki o nr ewidencyjnym 55/24, 55/11 i 55/18 z obrębu 01-28” (BRM
396/2020).

31. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 31 maja 2020 roku złożonej
przez adwokat Renatę Sutor.

32. Korespondencja.
33. Rozpatrzenie skarg.
34. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Rady Miej skiej zaproponowała, aby:

1) w punkcie 32 porządku obrad wprowadzić punkt pod nazwą: „Przedstawienie
sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna za II półrocze
2020 r.”.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska przyjęła powyższą
zmianę w porządku obrad.

2) w punkcie 33 porządku obrad wprowadzić. „Projekt uchwały w sprawic
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna
na 2021 rok”.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska przyjęła powyższą
zmianę w porządku obrad.

Z uwagi na przyjęte zmiany, Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż dotychczasowe punkty od
nr 32 do nr 34 stają się punktami odpowiednio od nr 34 do nr 36.

Dalszych propozycji zmian brak.

Rada Miejska przyjęła następujący porządek obrad XXłV sesji:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXłł i XXłłł sesji Rady Miejskiej.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
7. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
8. Informacja Przewodniczącej Rady o pracy między sesjami.
9. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
10. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2021.
11. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 202 l-2028.
12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 306/VIII/22/2020 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 16 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia Gminnego
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Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz
Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Konstancin-Jeziorna na rok 202 L

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części
nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna numer 32/6 z obrębu 0016 Obory
w gminie Konstancin-Jeziorna.

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 12/3 z obrębu 01-16 w mieście
Konstancin-Jeziorna.

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 12/3 z obrębu 01-16 w mieście
Konstanci n-Jeziorna.

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nLeruchomości
stanowiącej część dziatki ewidencyjnej numer 12/3 z obrębu 01-16 w mieście
Konstancin-Jeziorna.

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 12/3 z obrębu 01-16 w mieście
Konstancin-Jezioma.

18. Projekt uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości: gruntów,
budynków i budowli związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej.
wskazanym grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu
w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu
COyID-19.

19. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu
Mazowieckiemu.

20. Projekt uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy
Konstancin-Jeziorna w 2021 roku.

21. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji
Konstancin-Jeziorna.

22. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie
Konstancin-Jeziorna na lata 202 1-2025.

23. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny
w Gminie Konstancin-Jeziorna na lata 202 l-2023.

24. Projekt uchwały w sprawie utworzenia Klubu „Senior +„ oraz zasad jego
funkcjonowania.

25. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzeniego dla działki o nr ewid. 15/15 z obrębu ewid. 0010
Kawęczynek - Borowina,

26. Projekt uchwały xy sprawie zasad warunków sytuowania obiektów małej
architektury. tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich
gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych,
zjakich mogą być wykonane. w gminie Konstancin-Jezioma.

27. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej nieprawidłowości
w dzialaniu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie (BRM
26ą”2020).

28. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy
Konstancin-Jeziorna dotyczącej uchylania się prze Gminę Konstancin-Jezioma do
zaspokojenia roszczeń finansowych Skarżącego z tytulu udokumentowanych,
wykonanych, kompleksowych robót budowlanych i montażowych przy budowie
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ogrodzenia w Zespole Szkół nr I przy ul. Wojewódzkiej 12 w Konstancinie-Jeziornie
(RRM 28 L/2020).

29. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy
Konstancin-Jezioma dotyczącej braku wypłaty odszkodowania ustalonego decyzją
Starosty Piaseczyńskiego Nr 29/20 z dnia L 1.02.2020 r. utrzymaną w mocy decyzją
Wojewody Mazowieckiego Nr 242I/2020 z dnia 30.07.2020 r. (BRM 395/2020)

30. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy
Konstancin-Jeziorna dotyczącej działania Wydziału Ochrony Srodowiska i Rolnictwa
w sprawie dot. „. Decyzji Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna Nr 4612020 z dnia
14 sierpnia 2020 roku dot. usunięcia drzew znajdujących się na terenie nieruchomości
położonej przy ul. Kołobrzeskiej 54 w Konstancinie - Jeziornie. w skład której
wchodzą działki o nr ewidencyjnym 55/24, 55/ł i 55/ł 8 z obrębu Oł-28” (RRM
3 96/2020).

3 t. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 31 maja 2020 roku złożonej
przez adwokat Renatę Sutor.

32. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
Konstancin-Jezioma za II półrocze 2020 r.

33. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskicj Konstancin-Jeziorna na 2021 rok

34. Korespondencja.
35. Rozpatrzenie skarg.
36. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Ad. 4 - Przyjęcie protokołu z obrad XVII i XXIII sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż nic wpłynęła żadna uwaga do projektów
protokołów.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie ([9 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół
z obrad XX[I sesji Rady Miejskiej.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie ([8 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół
z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej.

Ad. S - Wystąpienia mieszkańców.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek udzielała kolejno głosu mieszkańcom obecnym podczas
obrad.

> Pan Sławomir Kamecki — zauważył, iż w listopadzie 2020 r. przestał obowiązywać
plan gospodarki niskoemisyjnej Konstancina-Jeziorny. Zwrócił się z prośbą
o podsumowanie tego planu, co się udało osiągnąć, a czego nie udało się wykonać.
Odpowiedział Rurmistrz Kazimierz Jańczuk.
Pani Beata Brejniak - mieszkanka Bielawy. Zwróciła się z prośbą o wyłożenie
i zatwierdzenie nowego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
Bielawy, w jak najszybszym terminie. Poinformowała, iż wskaźniki uwzględnione
w obowiązującym płanie są niewłaściwe i jak stwierdziła: „blokują nawet zbudowanie
domu średniej wielkości”.
Odpowiedział Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

> Przedstawiciełe Robotniczego Klubu Sportowego Mirków: Pan Jakub Główczyński —

Prezes Stowarzyszenia oraz Jakub Biernacki- członek zarządu
— zaapełowali o zdjęcie
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z programu punktu 13, tj. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
wydzierżawienie części nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna numer
32/6 z obrębu 0016 Obory w gminie Konstancin-Jeziorna oraz przybliżyli historię
Klubu i prowadzoną przez Klub działalność. Poinformowali, iż Klub chciałby
wydzierżawić działkę, o której jest mowa w przywołanym projekcie uchwały, na rzecz
klubu z zamiarem utworzenia tam boiska sportowego.
Burmistrz Kazimierz Jańczuk, jako wnioskodawca przywołanego projektu uchwały
poinformował, iż jest przeciwny jej zdjęciu z porządku obrad. Zauważył, iż jest to
działka rolna i na jej obszarze nie może zostać utworzone boisko.
Następnie wywiązała się dyskusja, w której udział wzięli radni: Agata WLlczek,
Włodzimierz Wojdak, Bożena Wicrzbicka, Arkadiusz Głowacki, Irena Sliwka,
Krzysztof Bajkowski, Izabella Wieczorek. Piotr Wasilewski. Bogusław Komosa,
Anna Borowska, Adam Grzegorzewski oraz Grzegorz Szewczyk, a także Rurmistrz
Kazimierz Jańczuk, mecenas Wiesław Urbanowicz, mieszkaniec Robert Kowalski
oraz Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa Klimkowska-Sul.
Dyskusja oraz zadawane pytania dot. m.in.: Liczby członków Klubu, w tym również
udziału młodzieży w działalności Klubu, konieczności zmiany mpzp, aby ewentualne
boisko na tym terenie mogło powstać, konieczności omówienia wszelkich aspektów
tej sprawy w pierwszej kolejności na właściwej merytorycznie komisji Rady
Miejskiej, propozycji wykorzystywania przez Klub już istniejących boisk na terenie
gminy.
Radny Krzysztof Bajkowski zaproponował podjęcie wniosku o zdjęcie z porządku
obrad punktu ł3, tj. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
wydzierżawienie części nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna numer
32/6 z obrębu 0016 Obory w gminie Konstancin-Jeziorna.

W wyniku glosowania: za- 9. przeciw — 6, wstrzymalo się -3, z uwagi na wymaganą w tym
przypadku bezwzględna większość głosów ustawowego składu rady, wniosek nie został
podjęty.

* Pan Michał Wiśniewski zwrócił się z prośbą do BunTlistrza gminy
Konstancin— Jeziorna o przedstawienie planu niskoemisyjnego na kolejne 3 łata
i zadbanie o to, aby nie było na terenie gminy pieców bezklasowych. Poinformował
również, iż formuła doi. spotkań online Burmistrza z mieszkańcami nie jest
odpowiednia. Spotkania powinny być otwarte dla wszystkich chętnych mieszkańców,
a nie ograniczone do liczby 10 uczestników. Poprosił, aby Burmistrz przyjąl inną
formułę współpracy z mieszkańcami, szczególnie w sprawie mpzp.
Odpowiedzieli: Burmistrz Kazimierz Jańczuk oraz Zastępca Burmistrza Dariusz
Zieliński.

* Pan Adam Ostrowski zabrał głos w sprawie mpzp wzdłuż ulicy Kolejowej.
Odpowiedzi udzielił Rurmistrz Kazimierz Jańczuk.

* Pan Zygmunt Włodarczyk poruszył sprawy dotyczące: odbioru śmieci i opłat z tego
tytułu, obwodnicy i nowego przebiegu drogi 724 oraz koszenia traw wokół placów
zabaw.
Odpowiedział Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

Ś. Pan Marek Górski zabrał glos w sprawie złożoncgo przez siebie 3 łata temu wniosku
dot. zakupu działki przy uł. Wąskiej oraz działań deyelopera w tym regionie.
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

* Pan Jan Strękowski poinformował, iż zamierzał zabrać głos w sprawie łł etapu mpzp
ul. Kołobrzeskiej i ul. Pułaskiego, ale z uwagi na decyzję Burmistrza, iż dyskusja w tej
sprawie będzie publiczna, wyraził jedynie swoje zadowolenie z ej decyzji.
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Przewodnicząca Rady zarządziła przerwę.

Po przerwie wznowiono obrady.

Ad.6 - Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.

Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem do Burmistrza Kazimierza Jańczuka
w sprawie działań podjętych przez Urząd w kwestii zwolnienia niektórych
przedsiębiorców z opłaty koncesyjnej dot. sprzedaży aLkoholu. Burmistrz Kazimierz
.Jańczuk udzielił odpowiedzi. Następnie Przewodnicząca oddała głos radnym.
Radna Aleksandra Kostrzewska zwróciła się z pytaniem odnośnie obrączkowania
ptaków na terenie gminy (bociany, bieLiki): czy obrączkowanie już się odbyło?
Burmistrz poinformował, iż odpowie na pytanie radnej telefonicznie kolejnego dnia,
po uzyskaniu informacji od właściwych w tej sprawie pracowników Urzędu.
Radny Bogusław Komosa wniósł o kontynuowanie rozmów z Zarządem
Województwa Mazowieckiego oraz innymi odpowiednimi władzami w sprawie
dalszych działań na temat projektu i budowy obwodnicy drogi 724 na terenie gminy
Konstancin-Jeziorna.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

Radny Wlodzimierz Wojdak zwrócił się z pytaniami: „na jakim etapie znajdują się
sprawy w sądach odnośnie cmentarza z okresu I wojny światowej w Maryninie, kto
jest właścicielem tej działki?”. Odpowiedział mecenas Wieslaw Urbanowicz.
Radny Arkadiusz Głowacki zapytał: „dlaczego nasze kluby i stowarzyszenia sportowe
nie mogły korzystać przez ł,5 miesiąca z obiektów sportowych, szczególnie
z obiektów GOSiR na terenie gminy, chociaż spełniały wszystkie warunki
z rozporządzenia?”. Odpowiedział Burmistrz Kazimierz Jańczuk. Następnie
wywiązała się dyskusja, w której udzial wzięli radni: Krzysztof Bajkowski
(zaproponował, aby decyzjami Pani Dyrektor GOSiR zajęła się Komisja Rewizyjna),
Izabella Wieczorek, Arkadiusz Głowacki oraz Andrzej CieśLawski (przypomnial, iż na
jednym z posiedzeń Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych padła
sugestia, aby tematyką GOSiR i jego działań zajęła się Komisja Bezpieczeństwa.
Kultury i Sportu).
Radna Alfreda Konopka zapytała: „jak wygLąda odbiór odpadów komunalnych
z ogródków działkowych?”. Odpowiedział Burmistrz Kazimierz Jańczuk.
Radna Izabella Wieczorek zwróciła się z pytaniem odnośnie Muzeum Wycinanki: czy
coś dzieje się w tej sprawie, czy wszystko idzie zgodnie z planem, czy sytuacja
związana z pandemią COyłD-19 coś zmieniła w tym zakresie? Odpowiedział
Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

- Radny Bogusław Komosa stwierdził, iż wiele z zadanych pytań można postawić na
posiedzeniach komisji merytorycznych i poprosił o zamknięcie tego etapu sesji.

Ad. 7 - Informacja Burmistrza o prac)” między sesjami.

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż pismo Burmistrza w tej sprawie zostało przesłane
radnym drogą mailową oraz poprosiła o zadawanie pytań (kopia pisma stanowi załącznik).

Na pytania radnych: Bogusława Komosy, Ireny Śliwki, Anny Borowskiej, Iwony Siudzińskiej
oraz Renaty Dąbrowskiej odpowiedział Burmistrz Kazimierz Jańczuk.
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Ad. 8 - Informacja Przewodniczącej Rady o pracy między sesjami.
Pytań brak.

Ad. 9 - Powołanie Komisji Uchwali Wniosków.

Przewodnicząca Rady zaproponowała, aby nie powoływać ww. Komisji z uwagi na to, iż
większość radnych uczestniczy w obradach sesji online. Zaproponowała również, aby zadania
Komisji zostały wykonane przez p.o. Kierownika Biura Rady Miejskiej Joannę Bednarczyk.

Uwag brak.

Ad. 10 - Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2021.

Zastępca Skarbnika Katarzyna Żuber przedstawiła ww. projekt uchwały wraz

z autopoprawką.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Uwag i pytań brak.

W wyniku glosowania: za- 15, przeciw-1. wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę wraz z autopoprawką.

Nadano jej numer 317/VIII/24/2021.

Ad. 11 - Projekt uch wały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2021-2028.

Zastępca Skarbnika Katarzyna Żuber przedstawiła ww. projekt uchwały wraz

z autopoprawką.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cicślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Uwag i pytań brak.

W wyniku glosowania: za- 18, przeciw-l. wstrzymało się -O Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę wraz z autopoprawką.

Nadano jej numer 318/VIII/24/2021.

Ad. 12 - Projekt uchwały w sprawie zmiany uch wali nr 306/VIII/22/2020 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 16 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu
ProJilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholoitych oraz Przeciwdziałania Narkomanii
w Gminie Konstancin-Jeziorna na rok 2021.

Kierownik Magdalena Gołębiowska przedstawiła ww. projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki Społecznej Renata Wieczorek
poinformowała, iż członkowie Komisji nie zajęli stanowiska w sprawie ww. projektu.
Na pytania radnych: Agaty Wilczek, Bogusława Komosy, Ireny Sliwki dol. m.in.: szczegółów
dot. przebiegu posiedzeń Komisji, która jest przedmiotem ww. projektu uchwafy. długości
trwania ww. posiedzeń, częstotLiwości ich odbywania się oraz wysokości stawek
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obowiązujących w innych gminach, odpowiedzi udzieliła Kierownik Magdalena
Gołębiowska.
W wyniku glosowania: za- 14, przeciw-4, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę wraz z autopoprawką.

Nadano jej numer 319/VIII/24/2021.

Ad. 13 - Projekt uch wały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części
nieruchomości oznaczonej jako dzialka ewidencyjna numer 32/6 z obrębu 0016 Obory
w gminie Konstancin-Jeziorna.

Radny Bogusław Komosa zaproponował głosowanie nad projektem uchwały bez dyskusji,
z uwagi na to, iż w punkcie 5 — „Wystąpienia mieszkańców”- zostało powiedziane wszystko
na ten temat.

W wyniku głosowania: za- 8, przeciw-8, wstrzymało się -t Rada Miejska nie przyjęła
powyższego wniosku, wobec czego dyskusja została dopuszczona.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji podjętą wraz z wnioskiem o podwyższenie sumy
czynszu dzierżawnego za działkę ewidencyjną numer 32/6 z obrębu 0016 Obory w gminie
Konstancin-Jeziorna.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji podjętą wraz z wnioskiem o to, aby Pan Burmistrz
przy naliczaniu czynszu z dzierżawcą działki ewidencyjnej numer 32/6 z obrębu 0016 Obory
wziął pod uwagę wskaźniki naliczania opłaty za dzierżawę ziemi rolnej przez Krajowy
Ośrodek Wsparcia Rolnictwa.

Następnie wywiązała się dyskusja, w której udział wzięli radni: Andrzej Cieślawski, Alfreda
Konopka, Irena Sliwka, Ignacy Gołębiowski, Krzysztof Bajkowski, Bogusław Komosa,
Arkadiusz Głowacki, Piotr Wasilewski, która dot. m.in.: konieczności zmiany mpzp dla tego
terenu, aby boisko mogło zostać utworzone, ustalenia krótszego okresu dzierżawy,
możliwości wypowiedzenia umowy dzierżawy z 3 miesięcznym okresem jej wypowiedzenia.
Odpowiedzi udzielili: Burmistrz Kazimierz Jańczuk oraz mecenas Wiesław Urbanowicz.

Radna Irena Śliwka złożyła wniosek dot. ww. projektu uchwały:

W wyniku głosowania: za- 9, przeciw- 8, wstrzymało się -3 Rada Miejska podjęła wniosek
polegający na zmianie * 1 ustęp 1 w ten sposób, iż słowa: „(...) na okres 3 lat” należy
zastąpić słowami: „(...) na 1 rok z możliwością przedłużenia”.

W dalszej części obrad głos poparcia dla utworzenia boiska na tym terenie zabrał
mieszkaniec - kibic, który przybliżył krótko działalność Robotniczego Klubu Sportowego
Mirków oraz zauważył, iż podjęcie uchwały wraz z przegłosowanym wnioskiem nie
rozwiązuje problemów ww. Klubu, a odsuwa jedynie temat na rok i nic w tym czasie się nie
wydarzy w sprawie boiska.
Odpowiedzi udzielili: Burmistrz Kazimierz Jańczuk, który zauważył, iż podjęcie uchwały jest
bardzo ważne, gdyż wtedy ziemia rolna nie leży odłogiem i zyskujemy czas na zmianę mpzp
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tego terenu oraz Zastępca Burmistrza Dariusz Zieliński, który poinformował o przebiegu
spotkania, jakie odbył w styczniu bieżącego roku z Prezesem Robotniczego Klubu
Sportowego Mirków, gdzie poruszono wiele tematów związanych z reaktywowaniem
działalności klubu.

Dalszych uwag i pytań brak.

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-4, wstrzymało się -O Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę wraz z podjętym wnioskiem.

Nadano jej numer 320/VIII/24/2021.

Ad. 14 - Projekt uch walj” iy spranie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 12/3 z obrębią Ol-16 w mieście
Konstancin-Jeziorna.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji

Pytań brak.

W wyniku glosowania: za-jednogłośnic(17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 321/VIII/24/2021.

Ad. 15 - Projekt uchwali” iy sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 12/3 z obrębu 01-16 ii mieście
Konstancin-Jeziorna.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji

Pytań brak.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 322/VIII/24/2021.

Ad. 16 - Projekt uch wały w sprawie wyrażenia zgoi-ty na wydzierżawienie nieruchomości
stanowiącej część działki ewidencyjnej nwner 12/3 z obrębu Ol-16 w mieście
Konstancin—Jeziorna.
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Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji

Pytań brak.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 323/VIII/24/2021.

Ad. 17 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 12/3 z obrębu 01-J 6 w mieście
Konstancin-Jeziorna.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projckt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji

Pytań brak.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 324/VIII/24/2021.

Ad. 18 - Projekt uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości: gruntów,
budynków i budowli związanych z prowadzeniem działam ości gospodarczej, wskazanym
grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku
z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu CO [„ID-1 9.

Kierownik Agnieszka Sobieraj przedstawiła ww. projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji

Pytań brak.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 325/VIII/24/2021

Ad. 19 - Projekt uch wały ty sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu
Mazowieckiemu.

Kierownik Renata Jasik przedstawiła ww. projekt uchwały.
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji

Pytań brak.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 326/VIII/24/2021.

Ad. 20 - Projekt uchwali” w sprawie ty sprawie uchwalenia Programu opieki nad
z wierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy
Konstancin-Jeziorna w 2021 roki,.

Kierownik Renata Jasik przedstawiła ww. projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki Społecznej Renata Wieczorek
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Przewodnicząca Komiąji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Iwona Siudzińska przedstawiła
pozytywną opinię Komisji.

Radny Ignacy Gołębiowski przypomniał, iż poprzedni program został bardzo dobrze
zrealizowany, wobec czego zadał pytanie skąd zmiana schroniska w aktualnym projekcie
programu?
Odpowiedziała Kierownik Renata Jasik.

W wyniku głosowania: za- 17, przeciw- 0, wstrzymało się - ł Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.

Nadano jej numer 327/VIII/24/2021.

Ad. 21 - Projekt uch waly w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji

Konstancin-Jeziorna.

Kierownik Renata Jasik przedstawila ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Iwona Siudzińska przedstawiła
pozytywną opinię Komisji wraz z autopoprawką.
Na pytania radnych: Ignacego Gołębiowskiego (dol. gospodarki wodnej) oraz Ireny Sliwki
(dot. obszaru Słomczyna i ew. skutków nie objęcia tego terenu obszarem aglomeracji)
odpowiedzieli: Burmistrz Kazimierz Jańczuk oraz Zastępca Burmistrza Dariusz Zieliński.

W wyniku głosowania: za- 13, przeciw- 1, wstrzymało się - 2 Rada Miejska podjęla ww.
uchwalę wraz z autopoprawką.

Nadano jej numer 328/VIII/24/2021.
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Ad. 22 - Projekt uch wały w sprawie uch walenia Gminnego Programu Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ojiar Przemocy w Rodzinie w Gminie
Konstancin-Jeziorna na lata 2021-2025.

Kierownik Ewa Michalska przedstawiła ww. projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki Społecznej Renata Wieczorek
przedstawila pozytywną opinię Komisji.

Pytań brak.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 329/VIII/24/2021.

Ad. 23 - Projekt uch wały w sprawie uch walenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny
w Gminie Konstancin-Jeziorna na lata 202 J-2023.

Kierownik Ewa Michalska przedstawiła ww. projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki Społecznej Renata Wieczorek
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Pytań brak.

W wyniku glosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.

Nadano jej numer 330/VIII/24/2021.

Ad. 24 - Projekt uchwały ty sprawie utworzenia Klubu „.Senior +„ oraz zasad jego
funkcjonowania.

Zastępca Burmistrza Dariusz Zieliński przedstawił ww. projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej. ZdrowLa i Opieki Społecznej Renata Wieczorek
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Radny Ignacy Golębiowski wyraził swoje poparcie d]a ww. projektu uchwaly.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.

Nadano jej numer 331/VIII/24/2021.
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Ad. 25 - Projekt Lich wały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ewid. 15/15 z obrębu ewid. 0010
Kawęczynek - Borowina.

Kierownik Ewa Klimkowska-Sul przedstawiła ww. projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Radny Bogusław Komosa przedstawił głos sprzeciwu wobec podjęcia powyższej uchwały.
Radni Andrzej Cieślawski (.„prywatne przedszkola odciążają przedszkola gminne”) oraz
Adam Grzegorzewski wyrazili swoje poparcie dla podjęcia uchwały.

W wyniku glosowania: za- 14, przeciw- 1, wstrzymało się - 2 Rada Micjska podjęła ww.
uchwałę.

Nadano jej numer 332/y[H/24/2021.

Ad. 26 - Projekt uch wały w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów malej
architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów,
standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być
wykonane, w gminie Konstancin-Jeziorna.

Kierownik Ewa Klimkowska-Sul przedstawiła ww. projekt uchwały.

Radny Bogusław Komosa stwierdził, iż: „uchwała jest mocno restrykcyjna i jako
wolnościowiec hędzk głosowal przeciwko”. Jednocześnie wyraził uznanie dla Wydziału
Planowania Przestrzennego. że zmierzył się z tym niełatwym tematem. Zapytał również: .„czy
uchwała nie dotyczy banerów wyborczych xy trakcie wyborów?”.
Kierownik Ewa Klimkowska-Sul potwierdziła, iż prąjekt uchwały nie dotyczy banerów
wyborczych oraz poinformowała, iż w ostatnim zdaniu uzasadnienia do uchwały należy
poprawić wyraz „.zostanie” na wyraz „zostal”.
Następnie Burmistrz Kazimierz Jańczuk zachęcił Radę Miejską do podjęcia tej uchwały po to,
aby zapanowaŁ ład i porządek przestrzenny na terenie gminy.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunałnych Anna Borowska
poinformowała, że Komisja nie uwzględniła żadnej z poniżej wymienionych uwag.

Następnie, Rada Miejska przegłosowała kolejno wszystkie wniesione uwagi (uwagi stanowią

załącznik do projektu w/w uchwały):

UwaRi wniesione do nrojektu uchwały w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów
małei architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz oĘrodzeń, ich
gabarytów. standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą
być wykonane, ty gminie Konstancin-Jeziorna, wyłożonego do publiczne2o wglądu w dniach
od 27 luteo 2018 r. do 20 marca 20ł8 r.

1.1 W wyniku głosowania: za — 4, przeciw -li, wstrzymało się - 2 Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 1.1.
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I.2.W wyniku głosowania: za — 0, przeciw -15, wstrzymało się - O Rada Miejska nie
uwzględniła uwagi nr 1.2.

2.1.W wyniku głosowania: za 3, przeciw -12, wstrzymało się - O Rada Miejska nie
uwzględniła uwagi nr 2.1.

2.2.W wyniku głosowania: za — 2, przeciw -13, wstrzymało się - O Rada Miejska nie
uwzględniła uwagi nr 2.2.

2.3. W wyniku głosowania: za — 2, przeciw -15, wstrzymało się -O Rada Miejska nie
uwzględniła uwagi nr 2.3.

2.4. W wyniku głosowania: za —2, przeciw -12, wstrzymało się -1 Rada Miejska nie
uwzględniła uwagi nr 2.4.

2.5.W wyniku głosowania: za —2, przeciw -13, wstrzymało się -1 Rada Miejska nie
uwzględniła uwagi nr 2.5.

2.6.W wyniku głosowania: za —2, przeciw -15, wstrzymało się -O Rada Miejska nie
uwzględniła uwagi nr 2.6.

2.7.W wyniku głosowania: za —1, przeciw -15, wstrzymało się -1 Rada Miejska nie
uwzględniła uwagi nr 2.7.

3.LW wyniku głosowania: za — 0, przeciw — 16, wstrzymało się
— O Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 3.1.

3.2. W wyniku głosowania: za — 0, przeciw — 17, wstrzymało się
— O Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 3.2.

3.3. W wyniku głosowania: za — 0, przeciw — 17, wstrzymało się — 0 Rada Miejska nie
uwzględniła uwagi nr 3.3.

3.4. W wyniku głosowania: za — 0, przeciw — 17, wstrzymało się
— O Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 3.4.

3.5. W wyniku głosowania: za — 0, przeciw — 16, wstrzymało się — O Rada Miejska nie
uwzględniła uwagi nr 3.5.

4.1.W wyniku głosowania: za — 1, przeciw — 13, wstrzymało się — 2 Rada Miejska nie
uwzględniła uwagi nr 4. 1.

4.2. W wyniku głosowania: za — 0, przeciw
— 16, wstrzymało się — O Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 4.2.
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5.t.W wyniku głosowania: za — 2, przeciw
— 13, wstrzymało się — 2 Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 5.1.

5.2. W wyniku głosowania: za — 3, przeciw
— 11, wstrzymało się — 2 Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 5.2.

6.1 .W wyniku głosowania: za — 1, przeciw — 16, wstrzymało się — O Rada Miejska nie

uwzględnila uwagi nr 6.1.

6.2. W wyniku głosowania: za — 0, przeciw — 17. wstrzymało się — O Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 6.2.

6.3. W wyniku glosowania: za — 1, przeciw — 16, wstrzymało się — O Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 6.3.

6.4. W wyniku glosowania: za — 1, przeciw
— 14, wstrzymalo się — I Rada Miejska nie

uwzględnila uwagi nr 6.4.

7.1 W wyniku glosowania: za — 1. przeciw — 15, wstrzymało się — 1 Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 7.1.

7.1 W wyniku glosowania: za — 1, przeciw
— 14. wstrzymalo się — 0 Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 7.2.

7.3. W wyniku głosowania: za — 1, przeciw
— 15, wstrzymało się — O Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 7.3.

7.4. W wyniku głosowania: za — 1, przeciw — 16, wstrzymało się — O Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 7.4.

7.5. W wyniku głosowania: za — 1, przeciw
— 15, wstrzymało się — 1 Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 7.5.

8.1.W wyniku głosowania: za — 3, przeciw — 13, wstrzymało się — 1 Rada Miejska nie

uwzględnila uwagi nr 8.1.

81. W wyniku glosowania: za
— 3, przeciw — 11, wstrzymało się — 2 Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 8.2.

83.W wyniku głosowania: za — 2, przeciw — 13, wstrzymało się — I Rada Miejska nie

uwzględnila uwagi nr 8.3.

8.4 W wyniku głosowania: za — 1, przeciw — 14. wstrzymało się — I Rada Miejska nic

uwzględniła uwagi nr 8.4.

9. W wyniku głosowania: za — 0, przeciw — 15, wstrzymało się — I Rada Miejska nie

uwzględnila uwagi nr 9.

l0.1.W wyniku glosowania: za — O. przeciw — 15, wstrzymalo się — O Rada Miejska nie

uwzględnila uwagi nr 10.1.
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10.2. W wyniku glosowania: za — 0, przeciw — 15, wstrzymało się
— O Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 10.2.

łO.3.W wyniku glosowania: za — 0, przeciw — 16, wstrzymało się — O Rada Miejska nie
uwzględnila uwagi nr 10.3.

10.4. W wyniku głosowania: za
— 0, przeciw — ł6, wstrzymało się — O Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 10.4.

lii. W wyniku glosowania: za
— 0, przeciw

— 16, wstrzymało się — O Rada Miejska nie
uwzględniła uwagi nr ł 1.1.

11.2. W wyniku głosowania: za
— 0, przeciw

— 15, wstrzymało się — O Rada Miejska nie
uwzględniła uwagi nr 11.2.

11.3. W wyniku glosowania: za
— 0, przeciw

— 15, wstrzymało się — O Rada Miejska nie
uwzględnila uwagi nr 11.3.

11.4. W wyniku glosowania: za
— 0, przeciw

— 15, wstrzymało się — O Rada Miejska nie
uwzględniła uwagi nr 11.4.

II .5.W wyniku głosowania: za 1, przeciw — 14, wstrzymało się — O Rada Miejska nie
uwzględniła uwagi nr 11.5.

Uwagi wniesione do projektu uchwały w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów
malej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich
gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą
być wykonane. w gminie Konstancin-Jeziorna, wyłożonego do publicznego wglądu w dniach
od 2 listopada 2020 r. do 23 listopada 2020 r.

LI. W wyniku glosowania: za
— 0, przeciw

— 16, wstrzymało się — O Rada Miejska nie
uwzględniła uwagi nr 1.1.

1.2W wyniku glosowania: za — I. przeciw — 13, wstrzymało się — 1 Rada Miejska nie
uwzględnita uwagi nr 1.2.

1.3. W wyniku głosowania: za 1, przeciw — 14, wstrzymalo się — O Rada Miejska nie
uwzględniła uwagi nr 1.3.

1.4. W wyniku głosowania: za — 1, przeciw — 14, wstrzynialo się — O Rada Miejska nie
uwzględnila uwagi nr 1.4.

1.5. W wyniku glosowania: za — 0, przeciw — 14, wstrzymało się — I Rada Miejska nie
uwzględnila uwagi nr 1.5.

l.6.W wyniku glosowania: za — 0, przeciw — 15, wstrzyrnalo się — 0 Rada Miejska nie
uwzględnila uwagi nr 1.6.

1.7. W wyniku głosowania: za — 0, przeciw — 16, wstrzymalo się — O Rada Miejska nie
uwzględniła uwagi nr 1.7.
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L8.W wyniku glosowania: za — 0, przeciw — 15, wstrzymało się — 1 Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 1.8.

2.1. W wyniku glosowania: za — 2, przeciw — 13, wstrzymało się — 0 Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 2.1.

2.2. W wyniku glosowania: za — 2, przeciw — 2, wstrzymało się — O Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 2.2.

2.3. W wyniku glosowania: za — 1, przeciw — 15, wstrzymało się — 0 Rada Miejska nie

uwzgiędnila uwagi nr 2.3.

2.4. W wyniku glosowania: za — 1, przeciw — 14. wstrzymało się — O Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 2.4.

2.5.W wyniku głosowania: za — 1, przeciw — t4. wstrzymało się — O Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 2.5.

2.6. W wyniku głosowania: za — 1, przeciw
— 14. wstrzymało się — I Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 2.6.

2.7. W wyniku głosowania: za — 2, przeciw — 13, wstrzymało się — O Rada Miejska nie

uwzględniła uwagi nr 2.7.

Żadna z powyższych uwag nie została uwzględniona przez Radę Miejską.

Następnie, Przewodnicząca Komisji [adu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna
Borowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji w odniesieniu do całości ww. projektu
uchwały.

W wyniku głosowania: za- 14, przeciw- 1, wstrzymało się - ł Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.

Nadano jej numer 333/VIII/24/2021.

Ad. 27 - Projekt uchwały ty sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej nieprayidłois”ości
w działaniu Zakładu Gospodarki Komunalnej ty Konstancin je-Jeziornie (BRAI 269/2020).

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Bogusław Komosa przedstawił ww.
projekt uchwały.
Pytań brak.

W wyniku glosowania: za- 3, przeciw- 1, wstrzymało się - O Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.

Nadano jej numer 334/VIII/24/2021.
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Ad. 28 - Projekt uch waly ty sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy
Konstancin-Jeziorna dotyczącej uchylania się prze Gminę Konstancin-Jeziorna do
zaspokojenia roszczeń Jinanso wych Skarżącego z tytułu udokumentowanych, wykonanych,
kompleksowych robót budowlanych i montażowych przy budowie ogrodzenia w Zespole
Szkól nr 1 przy W. Wojewódzkiej 12 w Konstancinie-Jeziornie (BRAI 281/2020).

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Bogusław Komosa przedstawił ww.
projekt uchwały.
Pytań brak.

W wyniku głosowania: za- 15, przeciw- 0, wstrzymało się - L Rada Miejska podjęta ww.
uch watę.

Nadano jej numer 335/VIII/24/2021.

Ad. 29 - Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy
Konstancin-Jeziorna dotyczącej braku wypłaty odszkodowaniu ustalonego decyzją Starosty
Piasecz;”ńskiego Nr 29/20 z dnia 11.02.2020 r. utrzymaną ty mocy decyzją Wojewody
Mazowieckiego Nr 2424/2620 z dnia 30.07.2026 r. (BRM 395/2020).

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Bogusław Komosa przedstawił ww.
projekt uchwały.
Pytań brak.

W wyniku głosowania: za- 14, przeciw”- 1, wstrzymało się - I Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.

Nadano jej numer 336/VIII/24/2021.

Ad. 30 - Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy
Konstancin-Jeziorna dotyczącej działania Wydziału Ochrom Srodoit”iska i Rolnictwa
w sprawie dot. „ Decyzji Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna Nr 46/2620 z dnia
14 sierpnia 2020 roku dot. usunięcia drzew znajdującycl, się na terenie nieruchomości
położonej przl.” iii. Kołobrzeskiej 54 w Konstancinie - Jeziornie, ii skład której wchodzą
działki o nr ewidencyjnym 55/24, 55/11 i 55/18 z obrębu 01-28” („BRAI 396/2020,).

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Bogusiaw Komosa przedstawił ww.
projekt uchwały.
Pytań brak.

W wyniku głosowania: za- 15, przeciw- 1, wstrzymało się .. O Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę.

Nadano jej numer 337/VIII/24/2021.
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Ad. 31 - Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 31 maja 2020 roku złożonej
przez adwokat Renatę Sutor.

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Bogusław Komosa przedstawił ww.
projekt uchwały.
Pytań brak.

W wyniku głosowania: za- 6, przeciw- 0, wstrzymało się - O Rada Miejska podjęla ww.
uchwałę.

Nadano jej numer 338/Viii/24/2021.

Ad.32-Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizjjnej Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna za II półrocze 2020 r.

Treść ww. sprawozdania odczytał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam
Grzegorzewski.
Pytań brak.

Ad.33 - Projekt uchwały ty sprawie zatwierdze,,ia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej Konstuncin-Jeziorna na 2021 rok.

P.o. Kierownika Biura Rady Miejskiej Joanna Bednarczyk przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej udzielił głosu Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej
Andrzejowi Cieślawskiemu, który zaproponował rozszerzenie planu pracy KomisjL
Rewizyjnej o punkt dot. kontroli Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji
w Konstancinie-Jeziornie.
Z uwagi na powyższe dodany został punkt pod nazwą: „kontrola realizacji zadań statutowych
przez GOSiR w Konstancinie-Jeziornie w okresie od roku 2019 do roku 2021”.
Radny Bogusław Komosa zapytał: „czy można dokonywać kontroli z datą wsteczną?”
Odpowiedział mecenas Wiesław Urbanowicz.

W wyniku głosowania: za- 14, przeciw- 1, wstrzymało się - ł Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę wraz dodanym punktem dot. kontroli GOSiR.

Nadano jej numer 339/VIII/24/2021.

Ad. 34-Korespondencja.

P.o. Kierownika Biura Rady Miejskiej Joanna Bednarczyk poinformowała, iż cała
korespondencja została przesłana do radnych Następnie poprosiła o zadawame pytań.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek poprosiła o zwrócenie uwagi na wniosek
złożony przez firmę Profbud i zadeklarowała, iż zorganizuje wizję lokalną obszaru, który jest
przedmiotem wniosku ww. firmy.
Radny Bogusław Komosa wyraził swoja negatywną opinię na temat otrzymanych
w korespondencji stanowisk podejmowanych przez rady gmin z terenu całej Polski.

20



Ad. 35 - Rozpatrzenie skarg.

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż wpływające skargi są przekazywane na bieżąco,
bezpośrednio do Komisji skarg, wniosków i petycji.

Ad.36 - Zamknięcie obrad i ustalenie termin:, następnej sesji.

Przewodnicząca Agata Wilczek poinformowała, iż porządek obrad sesji został wyczerpany.
Poinformowała również, iż kolejna sesja odbędzie się w dniu 31 marea 2021 r., następnie
zamkiwła obrady XXIV sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jezioma.

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.
(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD, która stanowi integralną część protokołu).

Piotokól sporządziła:

Katarzyna Gorał
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LISTA OBECNOŚCI RADNYCH VIII KADENCJI NA

S.2L”.. SESJIW DNIU r.

Riskoiimi Podpis:

1. Bajkowski Krzysztof

2. BorowskaAnna

3. Cieślawski Andrzej
— 4

4. Dąbrowska Renata

5. Głowacki Arkadiusz ±
6 Gołębiowski1gnacy

I -

-

7. Grzegorzewski Adam -1-

8KomosaBogusław

9. Konopka Alfreda

10. Kostrzewska Aleksandra

11. MeronkHubert

12. iSiudzińska Iwona

__________

4
13. Szewczyk Grzegorz

l44Śliwka Irena LLL C

15. Wasilewski Piotr

16. Wieczorek Izabella

17. Wieczorek Renata -4.--.
18. Wierzbicka Bożena —4

Wilczek Agata 1 1:4
20. Wojdak Włodzimierz -

21. ZewarA.rkadiusz 1




